

Date: 05/10/2025

Muharak Al Kabeer St.

AlSharq, Kuwait

Ref.: MHC/Disclosure/2025/085

Attn. Boursa Kuwait Company

P.O. Box 22235 Safat, 13083 Kuwait

الكونت في 2025/10/05 مرجع: MHC/Disclosure/2025/085

السادة / شركة بورصة الكويت المعترمون،،

تحية طيبة وبعد ؛

Sub.: Supplementary Disclosure on Meeting Minutes of Ordinary General Meeting for Mezzan Holding on 29/09/2025

Reference to the above subject and pursuant to the provisions of Chapter 4 of Module 10 (Disclosure and Transparency) of the Executive Bylaws of Law No. 7 of 2010 concerning establishment of the Capital Markets Authority.

Further to the Company's disclosure dated 30/09/2025 regarding the postponement of the General Assembly to 07/10/2025 due to the lack of a quorum for the meeting, we attach hereto:

- Supplementary Disclosure Form.
- lack of legal quorum.
- The Attendance report of the OGM.

Best Regards,

Mezzan Holding Company KSCP Mohmammad Jassim AlWazzan Vice Chairman of the Board

الموضوع: إفصاح مكمل بشأن محضر اجتماع الجمعية العامة العادية لشركة ميزان القابضة بتاريخ 2025/09/29

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه؛ وإلى الفصل الرابع من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية.

والحاقاً لإفصاح الشركة بتاريخ 2025/09/30 بشأن تأجيل الجمعية العامة لتاريخ 2025/10/07 لعدم اكتمال النصاب القانوني للاجتماع؛ نرفق لكم:

- نموذج الإفصاح المكمل بشأن محضر الاجتماع.
- محضر اجتماع الجمعية العامة العادية المسلم لوزارة التجارة والصناعة والوارد Minutes of meeting of OGM submitted to MOCI noting فيه التأجيل بسبب عدم إكتمال النصاب القانوني لعقد الإجتماع.
 - تقرير نصاب الحضور في اجتماع الجمعية العامة العادية.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير :::

شركة ميزان القابضة ش.م.ك.ع. نائب رئيس مجلس الإدارة محمد جاسم الوزان

نسخة: إلى هيئة أسواق المال



Disclosure of Material Information Form

المكمل	صاح	الاف	نموذح	
C				

Date	05/10/2025	05/10/2025	التارخ
Listed Company Name	Mezzan Holding Company (KSCP)	شركة ميزان القابضة	اسم الشركة المدرجة
Disclosure title	Supplementary Disclosure on Meeting Minutes Ordinary General Meeting for Mezzan Holding	إفصاح مكمل بشأن محضر اجتماع الجمعية العامة العادية لشركة ميزان القابضة	عنوان الإفصاح
Date of Previous Disclosure	29/09/2025	2025/09/29	تاريخ الإفصاح السابق
Developments that occurred to the disclosure	Further to the Company's disclosure dated 30/09/2025 regarding the postponement of the General Assembly to 07/10/2025 due to the lack of a quorum for the meeting, we attach hereto: Supplementary Disclosure Form. Minutes of meeting of OGM submitted to MOCI noting lack of legal quorum. The Attendance report of the OGM.	إلحاقاً لإفصاح الشركة بتاريخ 2025/09/30 بشأن تأجيل الجمعية العامة لتاريخ 2025/10/07 لعدم اكتمال النصاب القانوني للاجتماع؛ نرفق لكم: • نموذج الإفصاح المكمل بشأن محضر الاجتماع. • محضر اجتماع الجمعية العامة العادية المسلم لوزارة التجارة والصناعة والوارد فيه التأجيل بسبب عدم إكتمال النصاب القانوني لعقد الإجتماع. • تقرير نصاب الحضور في اجتماع الجمعية العامة العادية.	التطور الحاصل على الإفصاح
The financial effect of the developments	- *	-	الأثر المالي للتطور الحاصل

Significant Effect on the financial position shall be mentioned if the material information can measure that effect, excluding the financial effect resulting from tenders or similar contracts. If a Listed Company, which is a member of a Group, disclosed some material information related to it and has Significant Effect on other listed companies' which are members of the same Group, the other companies' disclosure obligations are limited to disclosing the information and the financial effect occurring to that company itself.

The issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein. The issuer acknowledges that it has assumed Care of a Prudent Person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damages incurred by any Person as a result of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner.

Mezzan Holding Company KSCP Mohmammad Jassim AlWazzan Vice Chairman of the Board يتم ذكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجوهرية قابلة لقياس ذلك الأثر، وبستثنى الأثر المالي الناتج عن المناقصات والممارسات وما يشبهها من عقود.

إذا قامت شركة مدرجة من ضمن مجموعة بالإفصاح عن معلومة جوهرية تخصها ولها انعكاس مؤثر على باقي الشركات المدرجة من ضمن المجموعة، فإن واجب الإفصاح على باقي الشركات المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على تلك الشركة بعينها.

يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدني مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتهما الالكترونية أو موقعهما الالكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى

شركة ميزان القابضة ش.م.ك.ع. نائب رئيس مجلس الإدارة محمد جاسم الوزانِ



Translation

Minutes of the Ordinary General Meeting

Mezzan Holding Company K.S.C.P.

Mezzan Holding Company KSCP ("the Company") held its Ordinary General Assembly for the Company shareholders on Monday, 29/09/2025 at 10:00 am at The Courtyard by Marriott Hotel, Sharq, Al-Shuhada Street, both physically and through Kuwait Clearing Company's ("Maqasa") electronic system for electronic attendance and voting and in accordance with the policies and procedures manual issued by the Kuwait Clearing Company.

The invitation was extended to the shareholders by the Board of the

The meeting session was chaired by Mr. Mohammed Jassim Al-Wazzan, Vice Chairman of the Board of Directors, in the presence of:

- Representative of the Ministry of Commerce and Industry: Mr. Khaled Al-Rasheed.
- Representative of Kuwait Clearing Company: Mr. Khalid Al-Amari.

Then, Mr. Mohammed Jassim Al-Wazzan read out the quorum report of the Ordinary General Assembly of Mezzan Holding Company K.S.C.P. as follows:

- The total attendance percentage of both physical and electronic of the attendance was 40.546% with a total of 126,115,684 shares out of the total issued and paid up capital of the company amounting to 311,045,530 shares after excluding treasury shares.
- Attendance through e-AGM electronic system

Shareholders attending the meeting via the e-AGM electronic system held 5,085,309 shares of 311,045,530 shares, representing 1.635 % (electronic voting percentage) from the Company's capital after excluding treasury shares.

• Attendance through Physical Attendance

Shareholders attending the meeting physically at the OGM venue held 121,030,375 shares out of 311,045,530 shares being 38.911 % from the Company's Capital after exclusion of treasury shares.

The chairman of the session, Mr. Mohammed Jassim Al-Wazzan, announced that there is no quorum for the Ordinary General Assembly, so the date of the meeting has been postponed to Tuesday - 07/10/2025 at the same place and the same time at 10:00 am at the Courtyard by Marriott Hotel - located in the Sharq - Al-Shuhada Street - Kuwait City to discuss the same agenda items and previously announced. Meeting held will be valid regardless of the number of shares represented in it.

Signed.

Mezzan Holding Company (K.S.C.P.) Vice Chairman

Mohammed Jassim Al-Wazzan



تقرير نصاب الجمعية العمومية

الشركة : شركة ميزان القابضة (ش.م.ك.ع)

الجمعية العامة : عادية حالية الإدراج :

المنعقدة يوم: الإثنين الموافق: 2025/09/29 الساعة: 10:00 صباحاً

أجمالي الأسهم المصدرة: 311,325,000

أسهم الخزينة : 279,470

أسهم محيده : 0

الاجمالي الأسهم الحرة: 311,045,530

عدد أسهم الحضور: 126,115,684

نسبة الحضور: 40.546 %

الأسهم المستبعدة من التصويت: 0 الأسهم المستبعدة من التصويت: 0

الاسم : محمد جاسم الوزان

الصفة : نانب رئيس مجلس الإدارة

حرر في : 20/25/09/29

عنو في الشركة : الشويخ الصناعية الثالثة - قطعة (أ) - خلف شارع الجملة - قسيمة 176 - مبنى شركة ميزان

24843964 : 24846433 : الهاتف : 24846433

388



تقرير نصاب الجمعية العمومية نظام الشركة الكويتية للمقاصة الإلكتروني

الشركة: شركة ميزان القابضة (ش.م.ك.ع)

الجمعية العامة: عادية

المنعقدة يوم: الإثنين الموافق: 2025/09/29 الساعة: 10:00 صباحا

أجمالي الأسهم المصدرة: 311,325,000

أسهم الخزينة : 279,470

عدد أسهم الحضور: 5,085,309

نسبة الحضور: 1.635 %